

نویسنده گرامی

با عرض سلام

احتراماً به منظور انجام اصلاحات مقاله طبق نظرات داوری، بایستی دو فایل موجود در وب سایت مجله را به شرح زیر دریافت نمایید:

(۱) دانلود فایل PDF نظرات داوری

خواهشمند است در نامه ای جداگانه، به تمامی مندرجات نظرات داوری پاسخ دهید.

(۲) دانلود فایل Word مقاله

این فایل در ابتدای سابمیت مقاله توسط دفتر مجله تنظیم و صفحه آرایی شده است. خواهشمند است آن را دانلود نموده و موارد اصلاحی را مستقیماً در همین فایل وارد نمایید. به طوری که موارد اضافه شده در متن مقاله به صورت زیرخط دار تنظیم شوند.

بدین منظور در صفحات بعدی راهنمای تصویری تنظیم شده است.

دفتر مجله علمی دانشگاه علوم پزشکی گرگان

مرحله اول دانلود فایل PDF نظرات داوری

(۱) مراجعه به صفحه شخصی

(۲) کلیک روی عدد سمت چپ مشاهده شده در مقابل وضعیت مقاله «آماده ویرایش توسط ارسال کننده»

صفحه شخصی کاربران - مجله علمی دانش

Not secure | goums.ac.ir/journal/profile_pg.php?sid=1&slc_lang=fa&user_id=574

[English] [Archive] | صفحه اصلی | صفحه شخصی | مشخصات کاربری | تبادل پیام | خروج کاربر | [aleh]

مجله علمی دانشگاه علوم پزشکی گران

Journal of Gorgan University of Medical Sciences

صفحه اصلی | درباره نشریه | آخرین شماره | آرشیو مقالات | جستجو | ثبت نام | ارسال مقاله | پرفراری از تباط

صفحه شخصی کاربران

شما در این صفحه می‌توانید مطالب ارسال شده توسط خود و نیز امکاناتی را که استفاده کرده‌اید را مشاهده کنید.

مشخصات مختصر | مشخصات کامل | ویرایش مشخصات کاربری | ارسال پیام به کاربر |

نام کاربری	
تاریخ واقعی ثبت نام کاربر	
نام کامل	
تاریخ ثبت نام در نظر گرفته شده برای صورتحساب	
پست الکترونیک	
موسسه یا دانشگاه	
آخرین رشته تحصیلی	

فرم ارسال مقاله جدید

آمار کلی مقالات

تعداد	وضعیت
1	آماده ویرایش توسط ارسال کننده
1	کل مقالات ارسال شده

[مقالات ارسال شده]

کد	عنوان مقاله	وضعیت مقاله	برونده مقاله	دریافت فایل	ویرایش	حذف

بخش های اصلی

- صفحه اصلی
- در باره نشریه
- بانک ها و نمایه نامه ها
- هیت تحریریه
- اعضای اجرایی
- آرشیو مقالات
- ثبت نام
- ارسال مقاله
- راهنمای نگارش مقاله
- راهنمای نویسندگان
- مهم قبل از ارسال مقاله
- در باره کارآموزی بالینی
- فرم پیشنهادیه
- بازگشایی
- بررسی های متداول
- فرایند ارزیابی و انتشار مقاله
- رضایت آگاهانه شرکت در مطالعه
- راهنمای بازنگری بنده اخلاق در انتشار آثار پژوهشی
- در باره تخلفات پژوهشی
- حمایت مالی مقاله چاپ شده
- لینک های مفید
- تسهیلات پایگاه
- تماس با ما

جستجو در پایگاه

مرحله دوم دانلود فایل PDF نظرات داوری

کلیک روی عبارت «فایل های پیوست»

The screenshot shows the user interface of the Journal of Gorgan University of Medical Sciences. The browser address bar indicates the URL: `goums.ac.ir/journal/profile_pg.php?sid=1&slc_lang=fa&vtclcs=sentback&user_id=574#articles`. The page title is "صفحه اصلی | صفحه شخصی | مشخصات کاربری | تبادل پیام | خروج کاربر".

The main content area shows a list of articles. The table below represents the data visible in the screenshot:

ردیف	تعداد	وضعیت مقاله	عنوان مقاله	کد
1	1	آماده ویرایش توسط ارسال کننده	عنوان فارسی مقاله...	A-10-574-1

Below the table, there is a section titled "[مقالات ارسال شده]" with columns for "حذف", "ویرایش", "دریافت فایل", "برونده مقاله", "وضعیت مقاله", "عنوان مقاله", and "کد". The "فایل‌های پیوست" link is circled in red in the original image.

The right sidebar contains a menu with the following items:

- صفحه اصلی
- صفحه شخصی کاربر
- صفحه اصلی
- در باره نشریه
- بانک‌ها و نمایه‌نامه‌ها
- هفت تجربه
- اعضای اجرایی
- آرشیو مقالات
- نیت نام
- ارسال مقاله
- راهنمای نگارش مقاله
- راهنمای نویسندگان
- مهم قبل از ارسال مقاله
- در باره کارآزمایی بالینی
- فرم پیشنهادیه
- برای داوری
- بررسی‌های متداول
- فرایند ارزیابی و انتشار مقاله
- رضایت آگاهانه شرکت در مطالعه
- راهنمای بازنگری بنده اخلاقی در انتشار آثار پژوهشی
- در باره تخلفات پژوهشی
- حفاظت عالی مقاله چاپ بنده
- لینک‌های مفید
- نسخه‌های پایگاه
- تماس با ما
- جستجو در پایگاه

مرحله سوم دانلود فایل PDF نظرات داوری

۱) کلیک روی آیکون «دریافت»

۲) دانلود فایل PDF نظرات داوری

The screenshot shows the 'فایل‌های اصلی' (Main Files) section of the journal's website. The page is titled 'فایل‌های اصلی' and the URL is 'goums.ac.ir/journal/article_files_up.php?mod=up_at&slc_lang=fa&sid=1&ta_code=A-10-574-1'. The interface includes a navigation menu, a main content area with file upload options, and a table of uploaded files.

The main content area contains a section for uploading files, with the following options:

- فایل‌های بیوست تنها توسط مدیران پایگاه قابل حذف یا تغییر می باشند. لطفا در ارسال فایل دقت نمایید.
- بسیوندهای مجار: doc,docx,pdf,rtf,xls,xlsx,ppt,pptx,jpg,gif,png,psd
- حجم مجاز برای هر فایل: 3.9 MB
- فرآیند آپلود فایل‌ها: No file chosen [Choose File]
- توضیف مختصر (Persian): [Text input field]
- توضیف مختصر (English): [Text input field]
- فرآیند آپلود فایل‌ها: No file chosen [Choose File]
- توضیف مختصر (Persian): [Text input field]
- توضیف مختصر (English): [Text input field]
- فرآیند آپلود فایل‌ها: No file chosen [Choose File]
- توضیف مختصر (Persian): [Text input field]
- توضیف مختصر (English): [Text input field]

At the bottom of the page, there is a table titled 'فایل‌های فراگذاری شده:' (Uploaded Files):

نام فایل	تاریخ فراگذاری	حجم	ارسال کننده	بررسی شده؟	دریافت	حذف
laleh-A-10-574-1.6373.pdf	1399/6/12	6 کیلو بایت	admin	بله		

The 'دریافت' (Download) icon in the table is circled in red. Below the table, there is a note: 'برگشت به صفحه شخصی کاربر | برگشت به پرونده مقاله - ویژه کاربران'.

مرحله اول دانلود فایل Word مقاله

(۱) مراجعه به صفحه شخصی

(۲) کلیک روی عدد سمت چپ مشاهده شده در مقابل وضعیت مقاله «آماده ویرایش توسط ارسال کننده»

صفحه شخصی کاربران - مجله علمی دانش

Not secure | goums.ac.ir/journal/profile_pg.php?sid=1&slc_lang=fa&user_id=574

[English] [Archive] | صفحه اصلی | صفحه شخصی | مشخصات کاربری | نیت نام | خروج کاربر | [lah] |

مجله علمی دانشگاه علوم پزشکی گرگان

Journal of Gorgan University of Medical Sciences

صفحه اصلی | درباره نشریه | آخرین شماره | آرشیو مقالات | چتجو | نیت نام | ارسال مقاله | پرفورماری ارتباط

صفحه شخصی کاربران

شما در این صفحه می‌توانید مطالب ارسال شده توسط خود و نیز امکاناتی را که استفاده کرده‌اید را مشاهده کنید.

مشخصات مختصر | مشخصات کامل | ویرایش مشخصات کاربری | ارسال پیام به کاربر |

نام کاربری	
تاریخ واقعی نیت نام کاربر	
نام کامل	
تاریخ نیت نام در نظر گرفته شده برای صورتحساب	
پست الکترونیک	
موسسه یا دانشگاه	
آخرین رشته تحصیلی	

فرم ارسال مقاله جدید

آمار کلی مقالات

- آماده ویرایش توسط ارسال کننده
- کل مقالات ارسال شده

تعداد
1
1

ببخش‌های اصلی

- صفحه اصلی
- در باره نشریه
- بانک‌ها و نمایه‌نامه‌ها
- هیئت تحریریه
- اعضای آحرایی
- آرشیو مقالات
- نیت نام
- ارسال مقاله
- راهنمای نگارش مقاله
- راهنمای نویسندگان
- مهم‌فیل از ارسال مقاله
- در باره کارآزمایی بالینی
- فرم پیشنهادنامه
- برای داوری
- بررسی‌های منداول

مرحله دوم دانلود فایل Word مقاله

(۱) مشاهده علامت «دریافت فایل»

(۲) کلیک بر روی آیکن دوم و دانلود فایل Word (قبلاً توسط دفتر مجله صفحه آرایی شده است).

The screenshot shows the 'Journal of Gorgan University of Medical Sciences' website. The main content area displays a table of articles. The table has columns for 'کد' (Code), 'عنوان مقاله' (Article Title), 'وضعیت مقاله' (Article Status), 'برونده مقاله' (Article Upload), 'دریافت فایل' (Download File), 'ویرایش' (Edit), and 'حذف' (Delete). The 'دریافت فایل' column contains two icons: a document icon and a download icon. The download icon is circled in red. The article status is 'آماده ویرایش توسط ارسال کننده' (Ready for editing by the sender).

کد	عنوان مقاله	وضعیت مقاله	برونده مقاله	دریافت فایل	ویرایش	حذف
A-10-574-1	عنوان فارسی مقاله...	آماده ویرایش توسط ارسال کننده				

پس از انجام اصلاحات و اعمال نظرات داوران در مقاله و تنظیم نامه پاسخ به نظرات داوری، برای ارسال آنها به راهنمای بعدی که در خصوص «ارسال نسخه ویرایش شده مقاله به همراه نامه پاسخ به نظرات داوری» است، مراجعه نمایید.